

Protokoll styrelsemöte

Datum: 2015-03-24

Närvaro: Vendela Strömbäck, Camilla Hansson, Karina Szostak, Maria Fock, Jenny Wadell Bergvall, Liv Kjaer Andersen, Mia Andersson, Daniel Madsen & Camilla Edoff.

Dagordning:

1. Mötets öppnande

2. Ordförande

- Beslutades: Vendela Strömbeck

3. Sekreterare

- Beslutades: Jenny Wadell Bergvall

4. Val av justerare

- Beslutades: Daniel Madsen

5. Adjungeringar

- Punkten lämnas utan åtgärd

6. Anmälan av övriga frågor

- SOF

7. Fastställande av föredragningslista

- Föredragningslistan godkändes

8. Föregående protokoll

- Föregående protokoll lästes upp

9. Rapportrunda/föregående mötes åtgärdslista

- Vendela: Marie-möte tillsammans med några medlemmar ur sektionen. Skrivit nyhetsbrev. Varit på sektionsutbildning tillsammans med övriga sektionsmedlemmar.
- Daniel: Fixat med stödstrumpan-evenemang
- Mia: Löst räkningen från förra gången. Skickat in pappren igen för SoCeRs konto. Kollat upp ang kontokort. Kollat upp kostnad för videokamera. Mejlat Ellen för kostnaden för konto, ej fått svar ännu.
- Liv: Börjat lägga upp presentationer, börjat kolla på vad som ska läggas upp. Också fått mail från andra och frågan är vad som ska läggas upp eller

ej. Ska lägga upp om Radar och Demola. Fråga: vad lägger vi upp på sektionens sida och vad läggs upp på socionomforum?

Beslutades: det som rör sektionen lägger vi upp, annat (t.ex. arbetsmarknadsdagar) läggs upp på socionomforum.

- Jenny: Skickat vidare mail från SVUU som Societeten har fått på mailen
- Maria: Varit på INSEKT-möte. Skickat ut kallelse.
- Karina: Trälarna har haft lite problem med nolleboken (PDF eller ej) men den ska tryckas som vanligt. Gått igenom schemat för nolle-P. Ska börja köpa kläder snarast. Är fortfarande intresserade av att hängslen uppe, men finns dock inget förslag till sektionen för detta än.
- Camilla H: UB-möte, ska börja med projektet, deadline för inlämningen av projektplanen var den 10/3 men ska göras nu istället. Genomfört World Social Work Day, gick bra. Delade ut SU-påsar. Kontakt med Socionomer utan gränser, de vill synas mer på vårt program. Kom med förslag på hur detta kan genomföras. Fråga: får man rensa i UB-mailen från gamla mail? Går bra att ta bort gamla mail!

10. Ekonomi

- Konton för utskott: kostar 450 kr/år, återkommande kostnad.
- Skickat in ansökan för kontokort, men dessa kommer komma tillbaka då kontona inte får stå på minnas, står nu på minus 450 kr. Måste finnas minst 280 kr på kontona för att kontokort ska kunna utfärdas. Åsikten är att StuFF ska stå för de 450 kr som ska betalas in varje år. Ska vi låna ut pengar till utskotten tills StuFF har bestämt sig?

Beslutades: sektionen lånar ut pengar (450 kr + 280 kr) till utskotten. 280 kr dras sedan tillbaka till sektionen.

- Äskning för videokamera: Mia har hittat en som kostar ca 4500 kr, tillkommer även SD-kort etc. Ska vi äska pengar för detta?
Beslutades: Att sektionen äskar pengar för videokameran
- Mia mejlar äskning till Marie, skickar till Vendela först för korrektur.

11. AMO

- Ej närvarande, finns dock inget att ta upp enligt rapportering till

Vendela

12. UB

- Camilla E har träffat Niklas för att prata om PPU. Fick broschyren för tänkbara framtida yrken för socionom, ska visa den för Marie. Har börjat kolla på Sifundersökningen.
- Ang UB-projektet: har mejlat förslaget om att uvärdera KURT till Marie. Tanken är att gå ut till klasser med enkät om KURT om vad studenterna vill, sammanställa detta och presentera för studenterna igen. Ska skicka in projektplanen ikväll.

13. Verksamhet

- Fadderutbildning
Alla som kommer att vara med under nolle-P måste gå fadderutbildning. Trälarnas önskemål: hålla i några lekar + bjuda på mat såsom förra året. Den 20 augusti mellan 16-18, innan StuFFiaden, är önskemålet från Trälarna. Fadder2:an kommer att vara helgen innan nolle-P (v 33). Fadder1:an 5 maj kl 17-21. Vendela anmäler samtliga närvarande till Fadder2:an + de som behöver till fadder1:an.
- Utskottshäng
Kommer troligen att vara den 20/5, från ca kl 17, samarbetslekar. Inbjudan skickas ut när vi spikat mer. Maria fixar mat.
- Stödstrumpan
Evenemang har gjorts. 6 maj kommer evenemanget att hållas, middag kl 18 på Kungshörnan, eventuellt spelkväll på Fräcka med spel från Nördboet. Marknadsför även sektionen.
- Sektionsutbildning
Återkoppling vilka utbildningar vi var på och hur dessa var. Sektionen kommer att få en utvärderingsenkät på detta under veckan. Marknadsföringsutbildningen var inte särskilt relevant för sektionen, har framförts till utbildarna. Stressutbildningen var bra. Utbildningen om stadgar var mer en frågestund än en utbildning, Maria har återkopplat om detta också. Önskemål om en mer kassörsrelaterad utbildning. Önskemål

om lathund/handbok för kassör, ordförande, föreningsstuga och om stadgar.

- Profileringssektionen

För att profilera oss som sektionen så kan namn + post vara nödvändigt att ha på våra tröjor, mer professionellt och tydligare för utomstående (studenter och andra sektioner). Ska vi äska pengar för nya personliga sektionströjor som vi sedan behåller?

Beslutades: Vi ska äska för nya tröjor, läggs till den stora äskningen.

Liv och Mia kollar tröjor till nästa möte.

- INSEKT-möte

Maria var på möte. Tog upp om campusbussen, Ellen tar vidare detta.

Frågan om vi representerar mastersstudenterna, vi representerar dessa om vi vill. Tar med förslaget till nästa sektionsavtal att vi ska representera dessa. Se vidare protokoll från INSEKT-mötet.

- Marie-möte

Protokoll finns på driven om detta möte

14. Övriga frågor

- Socionomkonferens

Vendela fått inbjudan om socionomkonferens (från Akademikerförbundet SSR) för henne + 1 den 13/4 kl 10-16 i Stockholm, bjuder på resa plus mat. Föreläsningar och workshop. Camilla H följer med.

- SVUU

Frågor från socionomstudenter i Uppsala om vad vi tycker om vår utbildning. Vendela lägger upp dessa och alla i styrelsen svarar på detta.

- Programväskan

Behövs en deadline för detta! Annie har hand om detta nu. Behövs någon mer för att hjälpa till med detta? Behövs svar från sponsorer samt fler sponsorer som kan lägga ner produkter i väskan. Camilla H hjälper till med programväskan.

- Fika

Rösta om vad vi vill ha för fika. Skjuts upp till nästa möte.

- SOF

Gör reklam för detta på sektionens sida.

15. Åtgärdslista

- Mia: kolla på tröjor med Liv. Skicka äskning (sektionens verksamhet inklusive videokamera m tillbehör samt tröjor) till Vendela och sedan till Marie.
- Liv: Kolla tröjor tillsammans med Mia, lägga upp presentationer på FB. Lägg upp om SOF.
- Vendela: Anmäla medlemmar till fadder1an + fadder2an. Höra med Annie hur det går med programväskan.
- Camilla H & Camilla E: Skicka in projektplan
- Camilla H: Ta kontakt med Annie om programväskan.
- Alla: Svara på frågor från Uppsalastudenter

16. Nästa möte

- 7/4 kl 16.15
- 21/4 kl 16.15

17. Mötets avslutande

Vendela avslutade mötet kl 18.03